
MARIANO JUAN BRECELJ - MARJAN se je rodil 8.12.1961 v Buenos Airesu (Arg), družina pa se
je vrnila v domače kraje v Devin že leta 1963, ko ni še dopolnil dveh let. Je peti brat, najmlajši sin
zavedne primorske družine. Je oče treh otrok, vdovec, ker jih je žena na žalost zapustila skoraj pet
let od tega. Z njo sta si zgradila dom v Doberdobu. Še vedno je zelo navezan na Devin, kjer imam
sestre, brate, prijatelje in že preko 45 let poje pri moškem zboru Fantje izpod Grmade. Tudi v
Doberdobu se počuti doma. Zborovsko petje ga navdušuje, vključil se je v domači zbor Hrast in
sodeluje tudi s cerkvenim zborom. Hvaležen je Doberdobu in Doberdobcem, saj je v težkih
trenutkih, ki so prizadeli svojo družino, čutil njihovo bližino in tudi pomoč. 
Po poklicu je bančni uradnik, zaposlen je že od leta 1986 pri Zadružni kraški banki, kjer se ukvarja
predvsem z naložbami. 
Navdušuje ga narava, v mladih letih je bil aktiven skavt, všeč so mu sprehodi v naravi in
kolesarjenje. 
Že kot mladinec se je včlanil v stranko Slovenska skupnost in bil tudi tržaški pokrajinski tajnik
dinamične mladinske sekcije SSk. Prepričan je, da stranka nadaljuje poslanstvo predvojnega
političnega društva Edinost in po njenem prisilnem razpustu je SSk potomka tistega
protifašističnega, demokratičnega predvojnega in medvojnega gibanja, ki se je udejanjalo v
upornosti primorskega ljudstva v boju za obstoj. Za vzor mu je naš veliki pisatelj Boris Pahor, ki je
bil med drugim kandidat naše stranke tudi na zadnjih deželnih volitvah. Svoje vodilno načelo je bilo
in je, da moramo manjšinci nastopati samostojno, ne samo na športnem, kulturnem in šolskem
področju, ampak tudi v politiki. Če nočemo, da drugi odločajo o nas in preko nas, moramo biti
nujno prisotni in soudeleženi pri odločanju v državnih oz. krajevnih političnih organih: od rajonskih
svetov do dežele in države. 
Skrbi ga demografski padec, ki je vedno bolj zaznaven med Slovenci v Italiji, tudi zaradi
izseljevanja pretežno visoko izobraženih mladih ljudi. Dežela mora nujno poskrbeti, da bodo mladi
imeli možnost kakovostnega zaposlovanja, ekonomsko in strokovno primerljivega tistemu v tujini.
Svoje prioritete so zaščita našega jezika in kulture, spodbujanje domačega gospodarstva in
seveda kvalitetna zaščita našega teritorija, pri kateri mora nujno biti soudeleženo domače
prebivalstvo.

MARIANO JUAN BRECELJ detto MARJAN è nato l'8 dicembre 1961 a Buenos Aires (Arg). La
famiglia è tornata nel loro paese natale a Duino nel 1963, quando non aveva ancora due anni. È il
quinto fratello, il figlio più giovane di una tradizionale famiglia della Primorska. È padre di tre figli,
vedovo perché la moglie purtroppo li ha lasciati quasi cinque anni fa. Insieme a lei ha costruito la
casa a Doberdò. È ancora molto legato a Duino, dove ha sorelle, fratelli, amici, e da oltre 45 anni
canta nel coro maschile Fantje izpod Grmade. E’ a casa anche a Doberdò. Il canto corale lo ha
sempre affascinato, è proprio per questo è entrato a far parte del coro misto locale “Hrast” e anche
del coro parrocchiale. È molto grato a Doberdò e ai suoi abitanti, perché nei momenti difficili che
hanno colpito la sua famiglia, ha sentito la loro vicinanza ed il loro aiuto.
Di professione è impiegato bancario. Dal 1986 lavora presso la Credito cooperativo del Carso /
Zadružna kraška banka, dove si occupa principalmente di investimenti.
È affascinato dalla natura, in gioventù è stato attivo negli scout, gli piacciono le passeggiate nella
natura ed il ciclismo.
Già da giovane ha aderito al partito della Slovenska skupnost, di cui fu anche segretario
provinciale della dinamica sezione giovanile a Trieste. È convinto che il partito debba continuare la
missione dell'associazione politica prebellica Edinost. Dopo il suo scioglimento forzato, la SSk è
l’unica discendente di quel movimento antifascista, democratico prebellico e interbellico, che si è
sviluppato nella resistenza delle genti della Primorska per la loro 'esistenza. Il suo idolo rimane il
nostro grande scrittore Boris Pahor, che tra l'altro è stato candidato del nostro partito alle ultime
elezioni regionali. Il suo principio guida era ed è che le minoranze devono agire in modo
indipendente, non solo nello sport, nella cultura e nella scuola, ma anche in politica. Se non
vogliamo che altri prendano decisioni su di noi e attraverso di noi, dobbiamo necessariamente
essere presenti e partecipare ai processi decisionali nazionali e locali: dai consigli di quartiere alla
Regione e allo Stato.



È preoccupato per il calo demografico, sempre più evidente tra gli sloveni in Italia, dovuto anche
all'emigrazione di giovani con l’istruzione superiore. La Regione deve garantire con urgenza ai
giovani la possibilità di un impiego di qualità, economicamente e professionalmente paragonabile a
quello all'estero. Le nostre priorità sono la tutela della nostra lingua e cultura, la promozione
dell'economia locale e, ovviamente, la tutela della qualità del nostro territorio, a cui la popolazione
locale deve necessariamente partecipare.


